
   Zápis z 26. jednání Zastupitelstva obce Dobrá, dne 23.11.2009 
 
Program jednání: 

1. Zahájení, volba návrhové komise a ur ení ov ovatel  zápisu 
2. Kontrola usnesení Zastupitelstva obce Dobrá 
3. Zápis z provedené kontroly hospoda ení SOPM k 31.8.2009 
4. Volby p ísedících u Okresního soudu ve Frýdku-Místku pro volební období 2010-

2014 
5. Dodatek . 1 ke smlouv  s SAD Frýdek-Místek a.s. 
6. Obecn  závazná vyhláška . 1/2009 
7. Rozpo tové opat ení . 6/2009 
8. Sm rnice ú elového fondu oprav a modernizace OBD p. 931 a 937 v obci Dobrá 
9. Pohledávky obce Dobrá 
10. izovací listiny p ísp vkových organizací  
11. zné 
12. Zpráva návrhové komise 
13. Diskuse 
14. Záv r 

 
1. Zahájení 
Starostka p ivítala p ítomné leny zastupitelstva obce i ob any a zahájila jednání v 16.05 
hodin v zasedací místnosti . 18, 1. poschodí budovy Obecního ú adu Dobrá. 

ítomno: 12 len  Zastupitelstva obce 
Omluven: J.Hofman 
Nep ítomen: R. B rger a Ing. Kielar – oznámili pozd jší p íchod. 
Starostka konstatuje, že Zastupitelstvo obce Dobrá je usnášeníschopné. 
 
Zápis z minulého jednání byl ov en bez p ipomínek. 
Starostka te návrh programu dnešního jednání Zastupitelstva obce Dobrá a dopl uje o zápis 
z jednání kontrolního a finan ního výboru. 
Vyzývá k dalšímu návrhu na dopln ní programu. Žádné. 
Dává hlasovat o p teném programu: PRO: 12, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 
 
K jednání se dostavil v 17.10 hodin Ing. Kielar a p. B rger. 
 
Starostka navrhla na leny návrhové komise: Mgr. Vít zslava Pantlíka (KS M) 
                                                                         Ji ího B ezinu (Nezávislí) 
Vyzvala k jinému návrhu. Žáden. 
Dala o p teném hlasovat: PRO: 12, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 2 
 
Starostka navrhla na ov ovatele zápisu: Reného K ižáka (Nezávislí) 
                                                                  Jana Mališe (KDU- SL) 
Vyzvala k jinému návrhu. Žáden. 
Dala o p teném hlasovat: PRO: 12, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 2 
 
2. Kontrola usnesení Zastupitelstva obce Dobrá 
Starostka uvádí dle p ipraveného materiálu – odkupy pozemk , chodník, kanalizace, jsou 
dlouhodobé úkoly, trvají. Pohledávka obce - dnešní jednání, také smlouvy s SMP. 
Vyzvala k dotaz m a p ipomínkám. Žádné. 
Vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení. 



Je ten návrh – bere na v domí. 
Starostka dala o p teném hlasovat: PRO:  14, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 
 
3. Zápis z provedené kontroly hospoda ení SOPM k 31.8.2009 
Starostka uvádí, že obce Dobrá je lenem Sdružení obcí povodí Morávky, a to vede 
samostatn  ú etnictví, které taktéž podléhá kontrole. Výsledek kontroly byl v materiálech 

edložen a je t eba jej vzít na v domí. 
Vyzvala k dotaz m a p ipomínkám: 
J. B ezina (Nezávislí) – dotaz na položku sportovní vyžití, položka se mu zdá vysoká, to je 
financování n jakého sportovního klubu? 
Starostka – do téhle položky spadají d tská h išt  a sportovišt . Každá obec vkládá své 
finance, nejde to z rozpo tu SOPM. 
Žádné další dotazy. 
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení k tomuto bodu jednání. 
Je ten návrh – bere na v domí. 
Starostka dala o p teném hlasovat: PRO: 14, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 
 
4. Volby p ísedících u Okresního soudu ve Frýdku-Místku pro volební období 2010-2014 
Starostka uvádí, že kon í období zvolených p ísedících u Okresního soudu ve Frýdku-Místku. 
Byli osloveni nyn jší p ísedící a na základ  dotazník  vyjád ili zájem o tuto innost. Jen je 

eba schválení zastupitelstva. te jména p ísedících. 
Vyzvala k dotaz m a p ipomínkám. Žádné. 
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení k tomuto bodu jednání. 
Je ten návrh – volí. 
Starostka dala o p teném hlasovat: PRO: 14, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 
 
5. Dodatek . 1 ke smlouv  s SAD Frýdek-Místek a.s. 
Starostka uvádí, že Moravskoslezský kraj uzav el dlouhodobou smlouvu s SAD a požadují, 

 i obce dlouhodob  uzav ou smlouvu o závazku ve ejné služby až do roku 2018. Není nutné 
toto schvalovat, záleží na zvážení. Smlouvy jsou stejné. 
Vyzvala k dotaz m a p ipomínkám: 
Mgr. Pantlík (KS M) – co bude v p ípad , když se tento závazek zruší d íve, jak se bude 
ešit. Dodatek byl uzav en na rok, kde jsou uvedeny n jaké podmínky v p ípad  výpov di. 

Starostka te ze smlouvy o vyú tování do 30 dn  v p ípad , že smlouva skon í p ed 
31.12.2018. Je to doba ur itá, není uvedena lh ta. 
M. Kwaczek ( SSD) – když je smlouva uzav ena na dobu ur itou, jsme tím vázáni. 
Starostka – co tedy navrhujete? 
Mgr. Pantlík (Nezávislí) – uzav ít novou smlouvu, a  je to ucelené a p ehledné, tak je to 
chaotické. 
Starostka – dob e, sd líme, že neakceptujeme tuto smlouvu a že chceme novou smlouvu 
k projednání. 
M. Kwaczek ( SSD) – ano, tak by jednal. M že p ijít nová spole nost s lepšími podmínkami, 
kdy obec bude chtít ukon it tuto službu s SAD. Navíc v dodatku se eší pouze zvýšení 
náklad  na provoz linek, ale opa ný stav se ne eší. Smlouva by m la ešit i p ípadné snížení 
náklad . Nechal by tohle celé p epracovat. 
Starostka navrhuje stažení bodu z dnešního jednání. 
Další podn ty a dotazy nebyly vzneseny. 
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení. 
Je ten návrh – neschvaluje. 
Starostka dala o p teném hlasovat: PRO: 14, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 



6. Obecn  závazná vyhláška . 1/2009 
Starostka objas uje situaci ve v ci stanovení místního koeficientu pro výpo et dan  
z nemovitostí, kterou zastupitelstvo p ijalo v lo ském roce a p ijetím nového zákona . 
362/2009 Sb., který pro další rok zdvojnásobuje koeficient. Pokud by byla stále v platnosti 

vodní OZV . 1/2008 s koeficientem 2, došlo by k navýšení koeficientu až na 4. Navrhuje 
po konzultaci a s ohledem na finan ní situaci nechat koeficient na zákonné hranici, což je 1,4 
pro obec nad 3 tisíce obyvatel, a tím ob ané budou platit da  ve výši koeficientu 2,8. 
Starostka vyzvala k dotaz m a p ipomínkám. Žádné. 
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení. 
Je ten návrh – schvaluje. 
Starostka dala o p teném hlasovat: PRO: 14, PROTI: 0, ZDRŽEL SE:  0 
 
7. Rozpo tové opat ení . 6/2009 
Starostka p edala slovo Ing. Baranové, p edsedkyni finan ního výboru, která shrnuje p íjmy i 
výdaje položkov  – dan ; dotace – ú ad práce, SDH – povodn , knihovna; velká doberská - 
dary. Ve výdajích: velká doberská; TJ – zavlažovací systém; podhodnotily se platy 
zam stnanc  a nakonec uvádí výši rezervy, která iní 5 920,2 tisíc K . 
Vyzvala k dotaz m a p ipomínkám: 
J. B ezina (Nezávislí) – v novinách teme o úsporách a o krizi, která se dotýká všech a my 
tady máme schválit navýšení plat ? Nesouhlasí. Zatím máme rezervu, ale když bude na nule, 
z eho pak budeme brát a lepit rozpo et? 
Starostka – objas uje, že navýšení plat  není u ú edník , ale u lidí z ú adu práce, který se 
podílí na platb . Krize se projevuje všude, nepouštíme se do nových akcí, probíhá personální 
audit, po jeho ukon ení bude i úspora financí. N kte í zam stnanci pracují pro obec pouze na 
dohodu o provedení prací a šet í tak obci finance, jelikož firmy by byly daleko dražší, jde 
hlavn  o zednické práce, práce elektro apod. 
J. Ka ok (KS M) – není utvo en ucelený systém a není ur eno, kolik zam stnanc   v bec 

že ú ad mít. Ale o tom te  mluvit nebudeme, až v diskusi. 
Žádné další dotazy. 
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení. 
Je ten návrh – schvaluje. 
Starostka dala o p teném hlasovat: PRO: 10, PROTI: 1, ZDRŽEL SE: 3 
 
8. Sm rnice ú elového fondu oprav a modernizace OBD p. 931 a 937 v obci Dobrá 
Starostka uvádí, že znovu p edkládá zastupitelstvu k projednání sm rnici na opravu OBD, 
která byla vytvo ena na základ  kontroly Krajského ú adu MSK, který doporu il stanovit 
pravidla erpání n jakou sm rnicí. Jestliže te  schválíme, bude jasné, na co se finance 
z fondu oprav použijí a t eba p íští zastupitelstvo bude chtít postupovat jinak, tak si sm rnici 
mohou p epracovat. 
Starostka vyzvala k dotaz m a p ipomínkám. 
J. Ka ok (KS M) – hovo ilo se s nájemníky OBD o této sm rnici? 
Starostka – nemluvilo, minule jsme se na jednání zastupitelstva dohodli, že se s nimi 
domlouvat nebudeme. Je jasné, na co se fond m že použít. 
Mgr. Pantlík (KS M) – když obec dostane dotaci na opravu OBD, je to p íjmem obce a 
hospoda í s t mi financemi, není pot eba žádné sm rnice. O fondu by se s nájemníky m lo 
jednat a diskutovat co s naspo enými financemi, m li by vytvo it n jaký výbor, který se k této 

ci bude vyjad ovat za všechny nájemníky. 
Starostka – do fondu oprav se nespo í, nejde o spo ení. Fond oprav se tvo í všude v každém 
dom , a  je ve vlastnictví m sta nebo družstva nebo je utvo eno spole enství vlastník . Ano 



je to p íjem obce, a jak íkáte obec by jej mohla použít jakkoliv. Sm rnice je ochrana i pro 
nájemníky. 
R. K ižák (Nezávislí) – fond oprav se tvo í všude, ikdyž ten co tam bydlí není vlastníkem. To 
je b žné, z toho se hradí údržba spole ných prostor domu. Nájemníci v OBD m li od za átku 
stanovené podmínky, už v dob  sepisování nájemních smluv, nemuseli na to p istoupit, nikdo 
je nenutil, bylo to na jejich zvážení a fond oprav byl z ejmý od za átku. 
Místostarosta uvádí, že v nedávné dob  d lal dotazníkové šet ení kolik procent z fondu by se 
použilo na opravy. N kdo uvedl všechno, n kdo jen ást a n kdo se v bec nerá il reagovat. 
Nedovede si p edstavit domluvu se všemi nájemníky OBD. Nejsou schopni se všichni 
domluvit. Do OBD už jde 6 milion, je z ejmé, že obec plní to k emu se zavázala a opravy 
probíhají. Jen sm rnice byla špatn  na asována do doby, kdy za aly opravy OBD, které se 
hradí z jiných financí. Dnes se už p istupuje k tržnímu nájemnému, což je tak trojnásobek 
toho co te  platí nájemníci v OBD. I takto lze nájemní smlouvy upravit. 
Mgr. Pantlík (KS M) – ve sm rnici je uvedeno na opravy a modernizaci. Je to zavád jící 
informace, která by se m la blíže specifikovat. 
Starostka – ob anský zákoník p esn  specifikuje, co si hradí nájemník sám a co hradí obec. 
Uvádí p íklady oprav, nap . stoupa ky, plot apod. Do fondu oprav nájemníci OBD p ispívají 
ástkou 400,- K  a je p esn  stanoveno na co lze ástku využít. 

J. B ezina (Nezávislí) – kdo vypracoval sm rnici? 
Starostka – sm rnici vypracovala paní Martiníková a JUDr. Mouralem. 
Žádné další dotazy. 
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení. 
Je ten návrh – schvaluje. 
Starostka dala o p teném hlasovat: PRO: 13, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 1 
 
9. Pohledávky obce Dobrá 
Starostka p edává slovo paní Kolkové, vedoucí finan ního odboru, která sd luje výši 
pohledávek, která iní asi 17.100,- K , kdy se jedná zejména o pokuty ud lené 
v p estupkovém ízení v roce 2004 - 2005. Jde ve v tšin  p ípad  o ob any, kte í  nejsou 
z Dobré. Pohledávky byly p edány advokátovi a jsou ve fázi šet ení. 
Starostka vyzvala k dotaz m a p ipomínkám: 
J. Ka ok (KS M) – pohledávky jsou asi nedobytné. Co se stane pak, když je nevým žeme. 
p. Kolková – odepíšou se, ale ne úpln . P epíšou se na podrozvahový ú et a kdykoliv se 
doty ná osoba objeví, pak m že ástku uhradit nebo ji lze dále vymáhat i exekucí. 
Žáden další dotaz. 
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení k tomuto bodu jednání. 
Je ten návrh – bere na v domí. 
Starostka dala o p teném hlasovat: PRO: 14, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 
 
10. Z izovací listina Základní školy Dobrá, Mate ské školy Dobrá a Místní knihovny 
Dobrá 
Starostka uvádí, že jde o nové zn ní listin, jen u knihovny je ešeno dodatkem k listin . 
Starostka p edala slovo da ové poradkyni obce paní Ing. Renát  Koloni né, která sd luje, že 
se listiny musely zm nit ze zákona, kdy škola i školka m ly majetek ve výp ce a byly 
problémy s ú továním. Vše tímto p ejde na tyto organizace, správa i ú tování, kdy obec bude 
muset mít p ipraveny pouze finance v rozpo tu k zajišt ní chodu organizací. Další zm na je 
v p ijímání dar  t chto organizací, kdy zastupitelstvo nemusí schvalovat dary do 6 000,- K . 
Starostka vyzvala p ítomné k dotaz m a p ipomínkám: 
J. Ka ok (KS M) – JUDr. Carbol m l n jaké p ipomínky, jsou zapracovány v listinách? 



Ing. Baranová (Nezávislí) – ano jeho p ipomínky jsou již zapracovány a týkaly se specifikace 
pronajatých prostor, up esn ní nájemních smluv – všech, to byly asi ty nejpodstatn jší. 
Mgr. Pantlík (KS M) – neú elový dar t eba milion K  se také nemusí schvalovat? 
Ing. Koloni ná – není neú elový dar. P i daru je vždy specifikace na co je ur en. 
Mgr. Pantlík (KS M) – v p ípad , že organizace se ruší, pak majetek p ejde na obec? 
Ing. Koloni ná – p i této situaci majetek p echází na obec, protože nemá kdo jiný p evzít. 
R. K ižák (Nezávislí) – v l.VI., bod 2 c) – ástka 20.000,- K  u vypisování výb rového ízení 
na opravy je nízká, nic ne eší a trochu by uvolnil zatížení lidí p i p íprav  výb rového ízení 
na tak nízkou ástku, navýšil by ji alespo  na 50.000,- K .  
Starostka uvádí, že tohle je ástka, kterou zastupitelstvo samo v minulosti navrhlo a schválilo 
a také schválili vyv šování výb rových ízení na ú ední desce. Rada obce na základ  
zastupitelstva zpracovala. Je jedno, zda se vypisuje výb rové ízení na 20.000,- nebo 50.000,- 

, práce je stejná. Nejde jen o opravy, ale i nákupy. 
Místostarosta – uvádí, že ástka je opravdu nízká, vždy  za 20.000,- K  dnes nekoupíte ani 
po íta . Navýšil by ástku na 50.000,- K . 
Mgr. Pantlík (KS M) – v l. IV., bod 4 a) se mu jeví špatná formulace – „od samotného 
rozhodnutí od zám ru zadat ve ejnou zakázku“. 
Starostka – te a uvádí, že je to správn , je to specifikace od rozhodnutí o zám ru zadat. 
Místostarosta – íká, že jsou zde zástupci základní školy a mohly by se k této v ci vyjád it. 
Starostka dává hlasovat o p id lení slova: PRO: 14, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 
Slovo si vzala nejprve editelka základní školy Mgr. Nováková a dovoluje si požádat o 
zvýšení hranice 20.000,- K , které jsou ur eny na nákup služeb, jako jsou r zné opravy a je 
opravdu obtížné odhadnout p edpokládanou cenu dop edu, ízení je pak mén  operativní. 
Cht li jsme navrhnout ástku alespo  40.000,- K . 
Slovo si vzala paní Va átková, ekonomka školy, kdy je také pro navýšení ástky, jelikož se 
jedná o r zné opravy a údržbu. Chce ješt  up esnit, že u ú elových dar  musí být vždy 
souhlas z izovatele.  
Starostka sd luje, že byl vznesen o protinávrh a musí se hlasovat nejprve o n m, o  ástce, a 
pak o listinách 
MVDr. Zmuda – pakliže se zm ní ástka, je t eba uvést odkaz na usnesení. 
Starostka – zastupitelstvo je nad azeno, rada obce zruší rozhodnutí. 
J. Ka ok (KS M) – finan ní výbor se k tomuto n jak vyjád il? 
Ing. Baranová (Nezávislí), p edseda finan ního výboru – výbor se ztotožnil s ástkou 20.000,- 

. 
Starostka vyzvala k hlasování o navýšení ástky na 50.000,- K . 
Hlasování: PRO: 4, PROTI: 2, ZDRŽEL SE: 8 
Starostka vyzvala k hlasování o navýšení ástky na 40.000,- K . 
Hlasování: PRO: 3, PROTI: 3, ZDRŽEL SE: 8 
Limit z stává stejný na ástce 20.000,- K . 
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení ke z izovací listin . 
Je ten návrh – schvaluje pro ZŠ Dobrá. 
Starostka dala o p teném hlasovat: PRO: 12, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 2 
Je ten návrh – schvaluje pro MŠ Dobrá. 
Starostka dala o tomto hlasovat: PRO: 12, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 2 
Je ten návrh – schvaluje dodatek Místní knihovna Dobrá 
Starostka dala o p teném hlasovat: PRO: 14, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 
 
 
 
 



11. R zné 
      1. Kupní smlouva – prodej plynárenského za ízení 
Starostka uvádí, že je pot eba schválit smlouvu ve dvou verzích - do konce roku 2009 obec 
není plátcem DPH a po 1.1.2010, kdy obec bude plátcem DPH, jelikož se neví, kdy budou 
smlouvy podepsány. Cena se nezm nila, ale je zde blokace – 8.stavby, smlouva v r.2010, 
proto v této smlouv  nižší cena – podmínka: zpracovat geometrický plán, znalecký posudek a 
uzav ít v cná b emena s vlastníky. Tyto v cná b emena nebudou ve výši 6 milion , o které 
bychom p išli v p ípad , že s vlastníky neuzav eme v cná b emena. Zám r prodeje byl 
zve ejn n a vyzývá p ítomné k dotaz m a p ipomínkám: 
Mgr. Pantlík (KS M) – 6 milion , co je to za ástku? 
Starostka – minule byla ástka 34 milion  za prodej, nyní uvádí 28 milion  v p ípad , že obec 
s vlastníky neuzav e smlouvy o v ném b emeni. Náklady na uzav ení v cných b emen 
budou jist  menší než 6 mil.K . 
Mgr. Pantlík (KS M) – DPH bude v p íštím roce vyšší. 
Starostka – to se bude aktualizovat. 
J. Mališ (KDU- SL) – sankce za nedodržení splátek? 
Starostka – nejsou ve smlouv  uvedeny, m žeme požádat o dopln ní. 
M. Kwaczek ( SSD) – v l. II., bod 3 je uvedeno, že je spln no dnem odepsání p íslušné 
finan ní ástky z ú tu kupujícího. To je neobvyklé, co když ástku pošlou na jiný ú et a mají 

kaz, že ástku opravdu odeslali a obci nic nep ijde. Spíše by m lo být formulováno, že je 
spln no p ipsáním na ú et prodávajícího. 
Starostka – m že se to opravit. 
M. Kwaczek ( SSD) – ve smlouv  by m ly být uvedeny i sankce za nedodržení splátek. 
Starostka – sankce + vlastnická práva po úhrad  v plné výši. Navrhuje bod stáhnout 
z dnešního jednání, projednat navržené úpravy s plynárnami a na prosincovém jednání 
zastupitelstva znovu projednat. 
Starostka dává o navrženém hlasovat – rozhodlo o stažení bodu z jednání. 
Hlasování: PRO: 14, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 
 
     2. Zápis z jednání kontrolního výboru 
Starostka p edala slovo panu Ka okovi, p edsedovi kontrolního výboru, který uvádí, že výbor 
projednal dva body – dodržování zákona o ochran  osobních údaj , které p edložila Ing. 
Gongolová a inventarizace, p ehled majetku, audit, který p edložila paní Kolková. 
K pln ní usnesení zastupitelstva uvádí, že n co se plní, ale nap íklad, že se stanovil len 
kontrolního výboru, který se má ú astnit výb rových ízení, byl p izván pouze jednou, pak už 
ne. Postup ve ejných zakázek – chybí sm rnice, je to nesplnitelný bod. 
Starostka o sm rnici slyším poprvé a myslím, že zákon jasn  ur uje postup a rada obce 
v tomto rozhoduje. Jednání rady obce je neve ejné, tudíž ani len zastupitelstva nem že být 

ítomen. Když tomuto sd lení nev íte m žeme vznést dotaz na Ministerstvo vnitra a 
požádat o stanovisko. Zákon jasn  vymezuje pravomoci a je nad ízen veškerým sm rnicím, 
na ízením a dalším vyhláškám obce. 
J. Ka ok (KS M) – chybí zpráva o pln ní zakázek. 
Starostka – není pravda. Zakázka probíhala pouze jedna – Revitalizace ZŠ, sál – kdy bylo 
vypsáno všechno, postup, vícepráce, p edání stavby, kolaudace. Byli jste informováni. 
Další dotazy žádné. 
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení. 
Je ten návrh – bere na v domí. 
Starostka dala o p teném hlasovat: PRO: 14, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 
 
 



     3. Zápis z jednání finan ního výboru 
Starostka p edala slovo Ing. Baranové, p edsedkyni finan ního výboru, která informuje o 
požadavku k žádosti o finan ní p ísp vky z rozpo tu obce, aby žadatelé p edkládali seznam 
len  s uvedením bydlišt  a p ipojili i p íjmy z vlastní innosti. 

Starostka vyzvala p ítomné k dotaz m a p ipomínkám:  
J. Ka ok (KS M) -  je to dobrá v c, podporuji, ale v rozpo tu by se m l stanovit n jaký strop 
výše p ísp vku pro všechny a z toho pak p id lovat ástky. 
Starostka – vždy se pokryjí nejprve nezbytné položky v rozpo tu a zbytek se rozd lí. Nelze  

edem íct, kolik se profinancuje. Navíc p ísp vky na p íští rok nebudou zdaleka tak vysoké 
jako v letošním roce. 
Mgr. Pantlík (KS M) – je to dobrý nápad, a  se ví, kolik len  v dané organizaci je i 
ob anem obce. T eba malí fotbalisté, jsou i z okolních obcí, jsou také leny? 
Ing. Baranová (Nezávislí) – ano, i ti malí fotbalisté jsou leny oddílu. Chceme tohle pro 
porovnání kolik ob an  je z obce a kolik z okolních obcí, pak mohou žádat i ty ostatní obce o 

ísp vek, nejen Dobrou, t eba JUDO, šachisté -  spousta sem dojíždí. 
MVDr. Zmuda (Nezávislí) – je t eba oslovit organizace, a  o tom v dí, jelikož te  se žádosti 
podávají k zapracování do rozpo tu. 
Starostka – ano, paní Kolková obešle organizace. 
Žádné další dotazy. 
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení. 
Je ten návrh usnesení bere na v domí a schvaluje. 
Starostka dala o p teném usnesení hlasovat: PRO: 14, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 
 
12. Zpráva návrhové komise 
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p ednesení záv re né zprávy a zhodnocení pr hu 
jednání. 
Návrhová komise konstatuje, že body programu se projednávaly všechny samostatn , pouze 
bod . 5 byl z programu stažen. Hlasování probíhalo u každého bodu jednotliv  v souladu 
s platnou legislativou. Usnesení jsou platná. 
 
13. Diskuse 
Starostka vyzvala p ítomné leny zastupitelstva k p ísp vk m do diskuse: 
J. Ka ok (KS M) – personální audit má být ukon en k 30.11.2009, pro  se schvaloval 
organiza ní ád d íve než jsou p edloženy výsledky a pro  už n kte í zam stnanci dostali 
výpov ? Jaký bude dopad jejich odchodu? M li mít možnost nabídky míst, která budete 
znovu zapl ovat a nevyplácet odstupné. Výpov  dostali dva zam stnanci a dva nové 

ijímáte. 
Starostka – p edb žné výsledky známe už od zá í. Auditor ví, že od 1.1.2010 má platit nový 
organiza ní ád, výpov di by se nestihly, jsou 2 m sí ní. Zrušily se neefektivní funkce 
odboru, který má mén  než 2 zam stnance. Auditor doporu il funkci vedoucího obecního 

adu, odbory se ruší a budou referáty. Dva zam stnanci dostali opravdu výpov , jeden 
z d vodu nízké vytíženosti, která byla pouze 20%, nep istoupení na p lúvazek na dobu 
ur itou, který je k p id lené agend  dosta ující –  bylo se zam stnankyní hovo eno, ale žádná 
kladná odezva z její strany nebyla. Ob  m ly možnost p ihlásit se do vypsaných výb rových 
ízení, p. Peterková tak u inila a je jednou z 20 uchaze  o místo referenta finan ního 

referátu. Ing. Gongolová si nepodala žádnou p ihlášku. 
J. B ezina (Nezávislí) – dva zam stnanci jsou propušt ni, bude se vyplácet odstupné a 

ibíráte jednoho a jeden p lúvazek, spojené s náklady na zaškolení a zkoušky. Kde je ta 
úspora? 



Starostka – ze 3 úvazku se vytvo il 1,5. Nebudou vedoucí odbor , ušet í se na p íplatcích za 
vedení a pak všichni zam stnanci mají 20% pracovní rezervu. 
J. B ezina (Nezávislí) – v knihovn  budou také zrušeny p íplatky za vedení – vede knihovnu. 
Starostka - editelka knihovny není ú edník, je editelkou knihovny a ze zákona ji p íplatek 
pat í. 
Mgr. Pantlík (KS M) – pro  se paní Peterkové nenabídlo místo po paní Stachové? Má jist  
zkoušky a obec by tak ušet ila finance za zaškolení. 
Starostka – paní Peterková výpov  podepsala s tím, že nesouhlasí s p lsvazkem na dobu 
ur itou, musela bych ji vyplatit odstupné po p ijetí. Je to po dohod , hovo ila jsem s ní 

kolikrát – efektivnost pracovní doby, dochvilnost, nebyla u ní pozitivní odezva. Chceme 
ece vylepšit pracovní efektivitu, nebudeme se vracet do zajetých kolejí a zam stnávat lidi, 

kte í nemají pozitivní p ístup. Myslím, že je ada lidí, kte í mají zájem pracovat a být 
loajálními zam stnanci obce. 
Mgr. Pantlík (KS M) – nízké vytížení – nebyla to chyba vedoucího stavebního ú adu? 
Starostka – Ing. Kocich dal výpov  sám, n kolik let zde pracoval a nedovedl vedení 
informovat o pracovních v cech. 
Mgr. Pantlík (KS M) – kdo bude za n j pracovat na stavebním ú ad ? 
Starostka – Ing. Valenta, který si již p ebírá agendu, seznamuje se s pracovním prost edím. 
Vybrali jsme jej na základ  podaných nabídek výb rového ízení, které se vypisovalo na 
místo po Ing. Kocichovi. Je p ijat na dobu neur itou, ale jelikož ohodnocení ve státní správ  a 
soukromém sektoru je zna  odlišné tak po ukon ení krize z ejm  odejde. Své dosavadní 
zkušenosti chce využít a p edat stávajícím zam stnanc m, je ochotný pracovat a má pozitivní 

ístup k vylepšení agendy a p ístupu ke klient m. 
R. K ižák (Nezávislí) – kde má trvalý pobyt, odkud je? 
Starostka – Baška. 
J. Ka ok (KS M) – ve ejn  prosp šní pracovníci – neuvažuje se, že p ejdou pod jinou složku 
v obci? 
Starostka – ne, bylo by to nákladné budovat n jakou další organizaci, pod kterou by pracovali. 
Navíc pracují pro obec, nelze je posílat na n jaké práce na zakázku. Budou i nadále pat it pod 
správce pana Sikoru. 
J. Ka ok (KS M) – Ing. Kocich m l n jaký pracovní problém s p ekopem kabelu, ví se v této 

ci n co nového? 
Starostka – noviná i napsali vše, nic jiného a nového není. 
J. Ka ok (KS M) – jednalo se o jistou sumu, která vznikla poškozením kabelu a obec by 
snad m la hradit tuto škodu. Je to tak? 
Starostka -  ano, pokud soud rozhodne, že je t eba ástku uhradit, pak budeme muset zaplatit. 
Na Ing. Kocichovi si vezmeme pouze 3 m sí ní platy. V dob  kdy tento problém nastal m  
nedokázal ani informovat, že se n co takového stalo, že celá v c skon ila u soudu. Dozv la 
jsem se to z médií a také až z policie p išla žádost o jeho hodnocení. Byla jsem šokována jeho 
postupem. 
Mgr. Pantlík (KS M) – nebylo by vhodné kontaktovat MUDr. Mourala, aby se za al zabývat 
jeho p ípadem a pomohl mu v soudním ízení a tím by obec t eba nemusela ástku hradit. 
Pomohlo by to i obci. 
Starostka – Ing. Kocich uvedl, že má svého advokáta. 
Mgr. Pantlík (KS M) – byl doru en dopis spole nosti Bydlení a pohoda s požadavkem na 
úhradu vzniklých náklad  p i  neschválení ubytovny? 
Starostka – ano dopis p išel, doty ný by musel prokázat u soudu, že mu n jaká škoda vznikla, 
já si osobn  myslím, že mu žádná škoda nevznikla. 
 
 



Starostka dala prostor ob an m obce k dotaz m a p ísp vk m do diskuse: 
p. Pánková – cht la by už kone  vy ešit situaci, kterou nahlásila místostarostovi p. Žurkovi 
a n kolikrát ji urgovala, ale odezva nebyla žádná. Situace je neúnosná, již 3 roky je v místní 
komunikaci obrovská kaluž, d ti p es ní chodí do školy, ob ané také, v zim  jak zamrzne je 
nebezpe í úrazu uklouznutím. Už nemá trp livost ekat, jestli se n co v této v ci ud lá. 
Požaduje písemné stanovisko, zda se to bude ešit a hlavn  kdy. 
Místostarosta – pan Liška m l v lét  již p ipravený materiál na opravu, bohužel nebyla shoda 
vás soused , naštval se, odjel a nic neopravil. P islíbil, že v tomto týdnu p ijde a opraví tak, že 
tam bude jímka. 
p. Pánková – že jsme se my sousedé nedohodli? Vždy  nás to všechny obt žuje. 
Místostarosta – nebudu šet it kdo koho na kl a co ud lal, celá v c bude vy ešena tento týden. 
Starostka – vy eší se jímkou, kdy se kopne na jednom míst , kde nejsou umíst ny sít . 
p. Pánková – jsou tam hydranty, voda a telecom. 
Starostka – místostarosta zjistí stav a písemn  vám odpoví. 
p. Moskvová – u peka ství paní Pernicové, která budovala p ípojku plynu k prodejn  je 
chodník ve špatném stavu. 
Starostka – chodník byl i p ed p ekopem ve špatném stavu, to co není v po ádku bude 
opraveno. 
p. Moskvová – koupí obec polovinu d evoskladu za 2,5 mil. K ? 
Starostka – cena d evoskladu je 8 mil. K  za polovinu. Bu  koupíme d evosklad nebo 
postavíme kanalizaci. 
p. Moskvová – co skupina mladistvých co se setkává na d evoskladu? 
Starostka – nem žeme vstupovat na cizí pozemek, je to záležitost rodi , ne školy, obce i 
Policie R. 
Žádné další dotazy a p ipomínky. 
 
14. Záv r 
Starostka pozvala všechny p ítomné na slavnostní otev ení multifunk ního sálu v Základní 
škole Dobrá 5.12.2009 a na slavnostní otev ení  Turistického informa ního systému obce 
Dobrá 9.12. 2009, který se uskute ní od 10.40 hodin se srazem p ed kostelem Sv. Ji í 
v Dobré.  Pod kovala všem p ítomným za ú ast a ukon ila jednání v 18.05 hodin. 
 
 
Zapsala: Marcela Krestová 
 
 
                           
 
 
                                                                          Bc. Alice Tancerová 
                                                                               starosta obce 
 
Ov il:   Jan Mališ (KDU- SL), dne 
 
 
              René K ižák (Nezávislí), dne 
 
 
 
 



                   
                                          U S N E S E N Í 
              z 26. jednání Zastupitelstva obce Dobrá, ze dne 23.11.2009 
                         v 16.00 hodin v budov  Obecního ú adu Dobrá 
                                - zasedací místnost . 18, 1. poschodí 
 
1. Zahájení 
 
    Zastupitelstvo obce Dobrá 

1.1. v o l í  
návrhovou komisi ve složení: Mgr. Vít zslav Pantlík (KS M) 
                                                  Ji í B ezina (Nezávislí)  

1.2. u r  u j e 
ov ovatele zápisu: René K ižák (Nezávislí) 
                                  Jan Mališ (KDU- SL) 

 
2. Kontrola usnesení Zastupitelstva obce Dobrá 
 
    Zastupitelstvo obce Dobrá 
    2.1. b e r e   n a    v  d o m í  
           kontrolu pln ní usnesení Zastupitelstva obce Dobrá  
 
3. Zápis z provedené kontroly hospoda ení SOPM k 31.8.2009 
 
    Zastupitelstvo obce Dobrá 
    3.1. b e r e   n a   v  d o m í  
           Zápis z provedené kontroly hospoda ení Sdružení obcí povodí Morávky k 31.8.2009 na  
           Obecním ú ad  v Dobré dne 16.9.2009 
 
4. Volby p ísedících u Okresního soudu ve Frýdku-Místku pro volební období 2010-2014 
 
     Zastupitelstvo obce Dobrá 
     4.1. v o l í 
            do funkce p ísedícího u Okresního soudu ve Frýdku-Místku pro volební období 2010- 
            2014: 
            paní Drahomíru Gryžbo ovou, bytem Dobrá 853, rok nar. 1948 
            paní Vlastu Moskvovou, bytem Dobrá  775, rok nar. 1940 
            paní Libuši Muro ovou, bytem Dobrá 759, rok nar. 1947 
            paní Bc. Alici Tancerovou, bytem Dobrá 556, rok nar. 1973 
 
5. Dodatek . 1 ke smlouv  s SAD Frýdek-Místek a.s. 
 
     Zastupitelstvo obce Dobrá 
     5.1. n e s ch v a l u j e  
            Dodatek . 1 Smlouvy o závazku ve ejné služby ve ve ejné linkové doprav  k zajišt ní  
            ostatní dopravní obslužnosti na území obce Dobrá s SAD Frýdek-Místek a.s.,  
            Politických ob tí 2238, Frýdek-Místek, I  45192073 
    
 
   



6. Obecn  závazná vyhláška . 1/2009 
 
     Zastupitelstvo obce Dobrá 
     6.1. s ch v a l u j e    
            Obecn  závaznou vyhlášku . 1/2009  
 
7. Rozpo tové opat ení .  6/2009 
 
    Zastupitelstvo obce Dobrá 
    7.1. s ch v a l u j e   
           Rozpo tové opat ení . 6/2009 navýšení p íjmové ásti o 32,5 tisíc K , výdajové ásti  
           o 570,- tisíc K . Rezerva se ponižuje o 537,5 tisíc K  
 
8. Sm rnice ú elového fondu oprav a modernizace OBD p. 931 a 937 v obci Dobrá 
 
    Zastupitelstvo obce Dobrá 
    8.1. s ch v a l u j e    
           p edloženou Sm rnici ú elového fondu oprav a modernizace obecních bytových dom   
           p. 931 a 937 v obci Dobrá 
 
9. Pohledávkv obce Dobrá 
 
    Zastupitelstvo obce Dobrá 
    9.1. b e r e   n a   v  d o m í  
           zprávu o pohledávkách obce             
 
10. Z izovací listiny p ísp vkových organizací 
 
      Zastupitelstvo obce Dobrá 
      10.1. s ch v a l u j e 
               nové zn ní Z izovací listiny Základní školy Dobrá 
      10.2. s ch v a l u j e  
               nové zn ní Z izovací listiny Mate ské školy Dobrá 
      10.3. s ch v a l u j e  
               Dodatek .3 z izovací listiny Místní knihovny Dobrá 
 
11. R zné – 
      1. Kupní smlouva – prodej plynárenského za ízení 
 
      Zastupitelstvo obce Dobrá 
      11.1.1. r o z h o d l o 
                  o stažení tohoto bodu z jednání 
 
      2. Zápis . 3/2009 z jednání kontrolního výboru       
      
      Zastupitelstvo obce Dobrá 
      11.2.1. b e r e   n a   v  d o m í  
                  Zápis . 3/2009 z jednání kontrolního výboru konaného dne 26.10.2009 
 
 



 
      3. Zápis z jednání finan ního výboru 
 
      Zastupitelstvo obce Dobrá 
      11.3.1. b e r e   n a   v  d o m í  
                  Zápis z jednání finan ního výboru . 3/09 konaného dne 9.11.2009   
      11.3.2. s ch v a l u j e  
                  dopln ní žádosti o p id lení finan ních prost edk  z rozpo tu obce Dobrá o  
                  jmenný seznam len  s uvedením adresy trvalého pobytu a o uvedení p íjm   
                  z vlastní innosti 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                   Bc. Alice Tancerová                                 Ladislav Žurek 
                       starosta obce                                           místostarosta 


